
Витяг з протоколу №1 

засідання експертної ради роботодавців та стейкхолдерів з обговорення 

освітньої програми «Інформаційні системи та технології» для  ОС 

«Бакалавр», ініційованого кафедрою кібернетики та інформатики 

Сумського національного аграрного університету 

 

18.03.2021р. м. Суми 

 

Голова зборів: Агаджанова С.В., к.т.н, доцент кафедри кібернетики та 

інформатики 

Секретар: Долгіх Я.В., к.е.н, доцент кафедри кібернетики та інформатики 

 

Присутні: заступник декана факультету економіки і менеджменту к.е.н, 

доцент Лукаш С.М.; к.т.н, доцент Агаджанова С.В., к.т.н, доцент Пасько Н.Б.; 

к.е.н, доцент В’юненко О.Б.; к.е.н, доцент Долгіх Я.В.; к.т.н, доцент Толбатов 

А.В.; представники бізнес-структур (стейкхолдери): Іщенко О.Г. – заступник 

директора з інформаційних технологій, начальник управління інформаційних 

систем АТ «СМНВО Інжинірінг»; Петренко В.П.– к.т.н., директор ПП 

«Науково-дослідне і конструкторсько-технологічне бюро автоматизованих 

систем» (ПП «БАС»);  Агаджанова-Гонсалес О.А.– International Projects 

Manager – Латифундист Медиа. 

 
ПОРЯДОК ДЕННИЙ: 

1. Вступне слово (Голова засідання, к.т.н., доцент кафедри кібернетики та 

інформатики Агаджанова С.В.) 

2. Презентація освітньої програми «Інформаційні системи та технології» 

для ОС «Бакалавр» (гарант ОП Толбатов А.В. к.т.н.,доцент кафедри 

кібернетики та інформатики) 

3. Аналіз проміжних результатів реалізації освітнього процесу за 

освітньою програмою «Інформаційні системи та технології» (В’юненко 

О.Б. к.е.н., доцент кафедри кібернетики та інформатики). 

4. Обговорення пропозицій щодо удосконалення освітньої програми 

(учасники засідання експертної ради роботодавців та стейкхолдерів). 

 

СЛУХАЛИ: 

1. Агаджанову С.В. к.т.н, доцента кафедри кібернетики та інформатики 

– вступне слово. 

2. Гаранта ОП Толбатова А.В. к.т..н., доцента кафедри кібернетики та 

інформатики, що доповів про необхідність участі представників бізнесу при 

складанні навчальних планів для освітніх програм. 

 

 



 
ВИСТУПИЛИ: 

1. Іщенко О.Г. – заступник директора з інформаційних технологій, начальник 

управління інформаційних систем АТ «СМНВО Інжинірінг» – відзначив 

позитив у тому, що СНАУ усвідомлює необхідність навчання протягом 

всього життя, що є затребуваним сучасним життям. Наголосив на 

необхідності посилення практичної складової при підготовці студентів. 

Наголосив на необхідності посилення навичок студентів працювати з 

інформацією, хмарними технологіями, прикладним інформаційним 

забезпеченням, в зв’язку з чим підкреслив значимість наявності у ОП таких 

дисциплін, як Об’єктно-орієнтоване програмування, Інтелектуальні 

інформаційні системи і т.і.  

2. Петренко В.П.– к.т.н., директор ПП «Науково-дослідне і конструкторсько-

технологічне бюро автоматизованих систем» (ПП «БАС») – підтримав 

пропозицію по формуванню та подальшому поглибленню спеціальних 

компетентностей  у студентів, в т.ч. шляхом залучення фахівців галузі до 

читання гостьових лекцій, організації виробничої практики. 

3. Агаджанова-Гонсалес О.А.– International Projects Manager – Латифундист 

Медиа – підкреслила необхідність комплексної підготовки ІТ-фахівця для 

агробізнесу, оволодіння ним практичним досвідом роботи з обробки 

великих об’ємів даних(Big Data), бізнес-аналітики, моделювання, 

геоінформаційних систем і технологій, позитивним є те, що навчальний 

план спеціальності за змістом відповідає сучасним вимогам.. 

 

 

 
 

Голова зборів:       Агаджанова С.В. 

 

Секретар:        Долгіх Я.В. 
 


